
ZÁPIS  

zasedání číslo 2 školské rady 
konané dne 1.7.2024 v budově ZŠ Kněžpole od 15:30  

 

Doba jednání: 15:30-18:50 

Přítomno:  4 (Mgr. Filip Hančík, Mgr. Veronika Melková, Magdalena Hájková 

     Mgr. Irena Šichová - host) 

 

Omluveni:  -- 

Zapisovatel:  Mgr. Filip Hančík 

Ověřovatel: Magdalena Hájková 

 

 

1. Úvod a kontrola zápisu z předchozího jednání školské rady 

Zasedání zahájil předseda Filip Hančík, který bude celé zasedání řídit.            

Zapisovatelem jednání školské rady byl navržena Filip Hančík. Hlasováním byl návrh 

jednohlasně přijat bez připomínek.                  

Ověřovatelem byla navržena Magdalena Hájková. Hlasováním byl návrh jednohlasně přijat 

bez připomínek.                       

Zápis z předchozího jednání školské rady je dle ověřovatele v pořádku.  

 

2. Schválení programu zasedání 

Navržený program obdrželi členové školské rady společně s pozvánkou. 

 

Program: 

1) Úvod a kontrola zápisu z předchozího jednání školské rady 

2) Schválení programu zasedání 

3) Zpráva ředitelky školy 

4) Diskuze 

5) Závěr 

 

3. Zpráva ředitelky školy 

Ředitelka školy Mgr. Irena Šichová informovala členy školské rady o aktuálním dění v ZŠ a 

všechny skutečnosti byly prodiskutovány. 

 

4. Diskuze 

Všichni členové ŠR přednesli informace a poznatky, které po dobu 2 měsíců aktivně sbírali. 

Následně proběhla diskuze, ze které vyplynuly návrhy školské rady směřující k ředitelce ZŠ. 

 



Usnesení 2ŠR/1/2024: 

Školská rada navrhuje ředitelce školy zkrácení přípravy tanečního vystoupení žáků ZŠ 

na ples. ŠR navrhuje zahájení přípravy od prosince z důvodu snížení dopadu na výuku. 

Dále také navrhuje využití nácviku v rámci aktivit školní družiny. 

 

Usnesení 2ŠR/2/2024: 

Školská rada navrhuje ředitelce školy zvážit zavedení interaktivní formy výuky 

angličtiny (např. wocabee…), která by mohla nabídnout žákům větší zájem o rozvoj 

jazykových schopností. 

 

Usnesení 2ŠR/3/2024: 

Školská rada navrhuje ředitelce školy zvážit větší zakomponování místních spolků do 

aktivit školy. ŠR si myslí, že provázání spolků a školy je důležité pro další fungování 

společenského života v obci. 

 

 

 

5. Závěr 

Zasedání bylo ukončeno v 18:50. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal:  Mgr. Filip Hančík  ………………………………. 

 

Ověřila:  Magdalena Hájková  ………………………………. 

 

Člen ŠR:  Mgr. Veronika Melková ……………………………….  


